
STATE OF CONNECTICUT 
DEPARTMENT OF PUBLIC HEALTH 

No�ce to Pa�ents about repor�ng to CT WiZ 

As required by law and to protect your health, your doctor will share immunization information 
(i.e., “shots” or “vaccines”) with the State of Connecticut Department of Public Health (DPH). 
DPH will store your shots in its immunization system called CT WiZ. CT WiZ helps make sure 
you get the shots needed to protect you against vaccine preventable diseases. If your shot 
record is lost or not available, DPH can share it with you and your doctor. You can choose to 
exclude your shot information from CT WiZ by sending a signed written request to the DPH 
Immunization Program. Immunization systems help prevent and control disease. All 
information is kept confidential as required by law. 

關於向患者告知9±كÕň›的通知 

根據法律要求，為了保護您的健康，您的醫生將與康涅狄格州公共衛生部（DPH）共亯

免疫資訊（即“注射”或“疫苗”）。DPH會將您的疫苗儲存在其名為CT WiZ的免疫系統中

。CT WiZ將協助確保您接種所需的疫苗，以保護您免受疫苗可預防的疾病的侵害。如果

您的注射記錄遺失或不可用，DPH可以與您和您的醫生共亯。您可以通過向DPH免疫計

畫發送簽名後的書面請求，選擇從CT WiZ中排除您的疫苗接種資訊。免疫系統有助於預

防和控制疾病。所有資訊均按法律要求保密。

Connecticut Department of Public Health Immunization Program 
康涅狄格州公共衛生部免疫計畫

Phone: 860-509-7929 Fax: 860-707-1925 
Visit: https://ctwizpublicportal.dph.ct.gov/  
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https://portal.ct.gov/immunization/?language=en_US
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